



## Uppsala studentkår Samhällsvetenskapliga sektionen

<b>Samhällsvetenskapliga sektionsrådet</b> 13-03-2019 Faculty Club, Ekonomikum 17:15-19:00  Mötesordförande: Amanda Tedenljung  Sekreterare: Fabian Klein	<b>Närvarande ledamöter:</b> Siri Jäderberg (UPS) Jakob Lidman (FUB) Viktoria Hallmans (Femsam) Jakob Sidmalm (FREUD)	<b>Närvarande från verkställande utskottet:</b> Amanda Tedenljung Fabian Klein
--	---	--

<b>§ 1 Mötets öppnande</b>	Mötesordförande förklarar mötet öppnat klockan 17:19
<b>§ 2 Formalia</b> a. Ev. adjungeringar b. Val av sekreterare c. Val av justerare d. Godkännande av kallelse e. Godkännande av dagordning f. Närvaroförteckning g. Föregående protokoll	a) inga b) Fabian Klein c) Jakob Lidman d) Godkändes fast den kom ut lite sent e) Godkände f) se bilaga g) bordläggs
<b>§ 3 Meddelanderunda</b> a. Ordförande b. Vice ordförande c. Studiebevakare d. Föreningarna e. Representant från styrelsen	a) Har varit sjuk och missat ett möte med fakultetsnämnden därför kommer Amanda att skicka ut protokollet eller en sammanfattning av det via mejl senare, har diskuterat med statsvetenskapliga institutionen angående stipendiekommittén, ska till Lund på Sambal i helgen. b) Ej närvarande c) Nästa fredag är sista dagen att anmäla sig till seminarium om pedagogiska programmet, Kåren söker just nu valinformatörer, Det är problem med att vissa UU mejl inte kommer fram/skickas, Nästa sektionrådet kommer

	<p>vara på kårhuset, Mycket bråkat om lördagstentor</p> <p>d) FREUD: Har vårmöte 6e maj.  UPS: Har haft Politicsbalen, imorgon är det studiebesök hos SCB och SR, har haft pluggstuga, planerar sitt årsmöte 12e maj, 13-16  Femsam: Har haft en föreläsning med Emma Frans, Vill börja med att granska kurslitteratur men har svårt att få folk att ställa upp som granskare, har årsmöte 24e april  FUB:Har inte haft möte sen sist, har satt datum för examensgasque som är den 25e maj.</p> <p>e) Ingen från styrelsen är närvarande</p>
--	--

<p><b>§ 4 Valärdenden</b></p> <p>a) Suppleant till CESAR:s styrelse</p>	<p>Sektionsrådet beslutar att: välja Sanna Larsson till suppleant i CESAR:s styrelse</p>
<p><b>§ 5 Bidragsansökningar</b></p> <p>a) Systemvetarna bilaga 1</p>	<p>Sektionsrådet beslutar att bordlägga frågan.</p>

<p>§ 6 Diskussion om centrala Samseks roll</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vad kan centrala Samsek hjälpa till med mer? Vad kan centrala kåren göra för att förbättra kårföreningarna och medlemmarnas tid på universitetet?</li> <li>- Är vi nöjda med vårt bidragssystem? Hur ser vi på grundbidragssystemet? Ska vi göra någon ändring i hur det ser ut?</li> <li>- Är vi nöjda med representationen i sektionsrådet? Ska vi välkomna fler kårföreningar?</li> </ul> <p>Vad kan centrala Samsek göra för att tydliggöra kårföreningarnas roll i kåren?</p> <p>Samsek är en bra nivå för föreningar att träffas, de mest relevanta, förbättra hemsidan,</p> <p>GDPR-utbildning,</p> <p>Vore bra om en kunde samordna all kunskap som finns hos alla kårföreningar,</p> <p>sektionsmingel, vi har datum prelat den 20 mars, VU kommer återkoppla snarast om det blir så eller annat datum.</p>
<p>§8 Övriga frågor</p>	<p>Inga övriga frågor</p>
<p>§9 Utvärdering av mötet</p>	<p>Inget särskilt, trist att det var så få som kom på mötet.</p>
<p>§10 Mötets Avslutande</p>	<p>Mötesordförande Amanda Tedenljung förklarar mötet avslutat klockan 18:52</p>



Mötesordförande  
Amanda Tedenljung



Mötessekreterare  
Fabian Klein



Justerare  
Jakob Lidman